
VASLUI - Consumatorii intreaba, Aquavas raspunde

Scris de Administrator
Luni, 27 Februarie 2012

La initiativa conducerii Consiliului Judetean (CJ) Vaslui, in cursul lunii martie va avea loc
o dezbatere televizata cu privire la serviciul de alimentare cu apa potabila din judet. La
discutii vor lua parte primari, asociatii de locatari etc. Vasile Mihalachi, presedintele CJ
Vaslui, a rugat presa locala sa preia intrebari de la consumatori, urmand ca operatorul de
apa si canal sa dea raspunsurile.
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